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Beste fractie,  

 

Contact  Social Media Overige gegevens 

 www.hollandskroon.nl   facebook.com/hollandskroon  BNG Algemeen NL82 BNGH 028.51.52.785  

 T 088 – 321 50 00     BIC: BNGHNL2G  

 

Op 22 april 2025 heeft u politieke vragen (nummer PV-2509) gesteld over het  Gemeentefonds. In deze 

brief beantwoorden wij de door u gestelde vragen. U vindt de antwoorden direct onder de vragen. 

 

Reactie 

1. Bent u het met de PvdA fractie eens dat het overgrote deel van het ravijn in het gemeentefonds 

nog steeds bestaat? 

  

 Ja, dit zijn we met u eens. 

  

2. Bent u het met de PvdA fractie eens dat gemeenten niet de rekening gepresenteerd mogen 

krijgen van een nieuwe financieringssystematiek zonder dat gemeenten minder taken moeten 

uitvoeren? 

  

 Ja, dit zijn we met u eens. 

  

3. Wat is de mening van het college over de voorjaarsnota van het kabinet, is dit voldoende om de 

problemen in de meerjarenbegroting in Hollands Kroon op te lossen? 

  

 We zijn blij dat het kabinet het gemeentefonds aanvult maar we beseffen dat het niet voldoende 

is. Wij gaan als college door met de ombuigingen en het inzetten van de Algemene Reserve 

zolang dat verantwoord is. 

http://www.hollandskroon.nl/
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4. Bent u tijdens de ALV bij het VNG congres bereid een motie in te dienen of te steunen om het 

kabinet nog steeds op te roepen om het ravijn te dichten? 

  

 Wij blijven initiatieven steunen die ertoe bijdragen dat dit grote probleem op de juiste manier op 

de landelijke politieke agenda geadresseerd blijft worden. 

  

5. Bent u tijdens de ALV bij het VNG congres bereid een motie in te dienen of te steunen om een 

ingebrekestelling richting het kabinet uit te vaardigen aangezien de compensatie onvoldoende 

is? 

  

 Wij blijven initiatieven steunen die ertoe bijdragen dat dit grote probleem op de juiste manier op 

de landelijke politieke agenda geadresseerd blijft worden.  

  

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders, 

 

 

H. van der Woude A. van Dam 

gemeentesecretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal gemaakt en daarom niet ondertekend. 


